
              Maciej Aleksander      Tarnów, 28.11.2024 

              Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

maciej.aleksander@umt.tarnow.pl 
 

 

 

 

 

Szanowny Pan 

Jakub Kwaśny 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów w sprawie: 

Czy istnieje obawa, że któreś z zadań wskazanych przez Rady Osiedla nie zostaną 

zrealizowane w roku 2024 i czy takie zadania dostaną status niewygasających i zostaną 

wykonane w roku 2025. Proszę o informację z jakich przyczyn w/w zadanie nie zostaną 

wykonane w 2024 roku. 

 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 

 

 

 


